



天主教香港教區禮儀委員會

HONG KONG CATHOLIC DIOCESAN LITURGY COMMISSION

10/F., Catholic Diocese Centre, 16 Caine Road, Hong Kong WebSite:<http://catholic-dlc.org.hk>
香港堅道十六號教區中心十樓 Tel:(852)2522 7577 Fax:(852)2521 8034 Email:hkcdlc@catholic-dlc.org.hk

請代通傳給堂區或團體中各司鐸及執事。謝謝！

致：堂區主任司鐸及修會／使徒生活團／監督團的會院上司

敬愛的神父／修士／修女：

謹奉上「入門聖事及彌撒（一次完成）」（適用於2020年疫情，非常情況下），無需收錄禮、甄選禮及考核禮。

請把禮儀內容預早傳遞給傳道員、導師、候洗者、代父母，以及禮儀人員，俾能提前按禮儀內容作默想和培育。

祝身心康泰，德化日隆！



教區禮儀委員會辦事處

2020年9月30日

Kindly circulate to all priests and deacons. Thank you very much.

30 September 2020

To: Parish Priests and House Superiors of Religious Institutes / Societies of Apostolic Life / Personal Prelature

Dear Reverend Father / Brother / Sister,

We attach the “Rite of Sacraments of Initiation (**full reception on one single occasion**) during Mass” (For use in 2020, during the extraordinary circumstances of the pandemic outbreak) for your perusal.

Kindly relay the liturgical text to the catechists, teachers, candidates, godparents, as well as the liturgical ministers for their preparation and meditation in advance.

God bless.

Office, Diocesan Liturgy Commission